
 

P R O T O K Ó Ł   4/2022 

posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa, 

które odbyło się w dniu 7 czerwca 2022 r. o godz. 16:15  

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Uzgodnienie zjazdu na ulicy Chopina na wysokości kościoła. 

3. Uzgodnienie ścieżki pieszej z torem rolkarskim na terenie rekreacyjnym „Osiedle 

Bursztynowe”. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad. 1. 

 

Przewodniczący Komisji Leszek Parzymies otworzył posiedzenie Komisji, powitał członków 

stwierdził quorum i przedstawił porządek posiedzenia. W posiedzeniu wzięło udział 4 członków 

Komisji oraz Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska - Szymon Zander. 

Lista uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 2. 

 

W odpowiedzi na prośbę (mail z dnia 7 czerwca 2022 r. Referatu Techniczno - Inwestycyjnego)  

W sprawie opinii Komisji Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa dot. wyjścia  bezpośredniego 

z bramy kościoła na planowaną ścieżkę pieszo - rowerową ul. Chopina, Komisja ustaliła, co 

następuje: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała propozycję wprowadzenia oznakowania dodatkowego 

w postaci „pasów wibracyjnych” oraz malowania poziomego „uwaga wjazd”, 

 Komisja zawnioskowała również o rozważenie możliwości pozostawienia jak największej 

ilości istniejącego drzewostanu. 

Wniosek Komisji Nr 4/2022 stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

Ad. 3. 

Dnia 7 czerwca 2022 r. Referatu Techniczno-Inwestycji zwrócił się do Komisji Bezpieczeństwa 

i Przestrzegania Prawa z wnioskiem o wydanie opinii w sprawie rozwiązań na budowanym terenie 

rekreacyjnym przy ul. Rogozińskiego - Załącznik Nr 4. 

 

 



W odpowiedzi na wniosek w przedmiotowym temacie, Komisja wypowiedziała się następująco: 

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała propozycję zastosowania szykan (propozycja 

z elementów infrastruktury ogrodowej, donice ozdobne). Członkowie komisji negatywnie 

zaopiniowali propozycję malowania A-16 (zmiana śliskości nawierzchni) 

oraz zastosowania progów zwalniających, 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała wymalowanie poziome „przejścia dla pieszych”  

oraz D-6, negatywnie odnosi się do wykonania progów. 

     Wniosek Komisji Nr 5/2022 stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu.    

         

Ad. 4. 

Komisja skierowała następujące zapytania dotyczące organizacji ruchu dla ul. Broniewskiego w 

Pruszczu Gdańskim: 

 z informacji od KPP w Pruszczu Gdańskim wynika, że wydała negatywną opinię do 

przedstawionego projektu; 

 w chwili obecnej, po zastosowaniu barier kierujący - odwożący dzieci do szkoły, staja po 

środku wyznaczonych pasów ruchu, aby nie uderzać drzwiami o postawione bariery. 

Sytuacja powoduje utrudnienia w ruchu dla pozostałych uczestników ruchu. 

Zapytanie Komisji: 

Kto i na jakiej podstawie zmienił organizację ruchu w wymienionym miejscu, pomimo negatywnej 

opinii Policji -  Wniosek Komisji Nr 6/2022 stanowi Załącznik Nr 6. 

Ad. 5. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim 

za przybycie i zamknął posiedzenie. 

 

Protokół sporządziła:  

Alicja Dąbrowska 

                                                                                                  PRZEWODNICZĄCY 

        KOMISJI  BEZPIECZEŃSTWA 

              i  PRZESTRZEGANIA  PRAWA 

 

                                                                             Leszek Parzymies 

 

 

 


